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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen eddig nyilvánosságra nem hozott információi 
vannak a minisztériumnak vagy a hatóságoknak Kaleta Gábor volt perui nagykövet 
ügyében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
  

Az  elmúlt  hetekben  hatalmas  felháborodást  keltett  a  nyilvánosságban  a  Novák  Katalin  által
kegyelemben részesített K. Endre ügye, akit egy pedofilügyben kényszerítés miatt ítéltek jogerősen
börtönbüntetésre.  Az esemény  kormányzati  narratívája  szerint  az  eset  egyéni  hibákra  vezethető
vissza,  és  az  érintettek  lemondásával  az  ügy lezárult,  a  gyermekvédelmi  törvény szigorításával
pedig a probléma meg fog oldódni.

Az  ügy  kapcsán  újra  reflektorfénybe  került  egy  másik  pedofíliával  összefüggésbe  hozható
bűncselekmény, nevezetesen a volt perui nagykövet, Kaleta Gábor ügye, akinek a számítógépen egy
nemzetközi  pedofilhálózat  felszámolását  célzó  nyomozás  során  19 000  pornógráf  fényképet  és
videót  találtak  kisgyerekekről.  Az  akkori  ködös  és  nem  egyértelmű  kormányzati  tájékoztatás
megnyugtató  tisztázására  kérem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  az  ügyel  kapcsolatos  minden
tisztázatlan részletre végérvényesen választ kaphasson a nyilvánosság.

Kérdezem ezért, Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

1.)  Indult-e  Magyarországon  nyomozás  a  Kaleta-ügy  nemzetközi  érintettségével  kapcsolatosan,
illetve érkezett-e  megkeresés külföldi nyomozóhatóságok részéről az ügyben? Ha igen,  kitől  és
milyen céllal?

2.) A perui pedofilügyet felderítő hatóságoktól milyen megkeresés érkezett a magyar hatóságokhoz?

3.) Voltak-e Kaletának olyan hazai vagy külföldi kapcsolatai, amik a nyomozás során napvilágra
kerültek?



4.) Mi alapján zárták ki, hogy Kaleta Gábor egy nemzetközi vagy hazai pedofilhálózat tagja volt?

 

Köszönöm megtisztelő válaszát!
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